



Environmentally friendly, thermostable tanning equipment.

Environmentally friendly, thermostable tanning equipment for the tanning of cattle hide and pigskins, type "Hittar-system" (pat.) with partial electric current treatment for soaking/liming/chrome tanning/fat recovery. Suitable for all the climatic regions of China on account of the free disposition of the building; no trouble with gaseous fumes/no water losses/water consumption reduction to $9 \text{ m}^3/\text{tGg}$ in the SH-tannage, 20% less heating and driving energy 20% less chemical usage vis-a-vis comparative vessels and technologies. No corrosion damages of the beamhouse on account of the free construction of the plant, high servicing comfort, conveyor belt or stacker loading or direct docking with thermostable hide transporters (Type description HSK/Transmix). Vessel: corrosion resistant steel, separate motor, low noise level, fully automated process control, loading 5-18 ton, dependent on construction size. Accessories: dosing plant, partial electric current treatment plant, thermostable hide transporters for salt-free hide transportation with analogous loading quantity and dynamic contact cooling of the hides during the environmentally friendly transportation.

Reference details: BRD Manufacturer/License donor: Transmix-Maschinen und Anlagenbau Marketing GmbH, 2793 Schwerin/BRD, Mendelejewatr. 16, FAX 84-211-759; Tel. 84-271033 or 84 211 759, Business Manager-Dipl.Ing. Harald Süsse.

有利于环境保护的保温鞣制设备

"Hittar-System"型的保温鞣制设备适用于牛皮及猪皮的加工,在浸水/浸灰/铬鞣/油脂回收等工序中适当地用电流处理,有利于环境保护。基于该设备可安装在简易厂房中,故适用于中国不同气候的地区;无废气/无液漏/在SH-鞣制工艺中可减少用水至 $9 \text{ m}^3/\text{tGg}$,减少20%的热能和机械能耗量,与类似的设备和工艺比较可减少20%的化工材料用量,在准备工段中对简易厂房无腐蚀,可采用传送带,整叠皮加料或保温传送带直接将皮送入设备中。

设备:防腐蚀钢,分离式电动机,低噪音,全自动程序控制,按设备规格大小,可装载5—18吨。

设备附件:计量装置、分级电流处理装置,用于已洗去盐的原料皮的保温传送器,该装置具有与其它皮革加工设备相同的装载量以及生皮动态接触冷却功能。

详细资料请与 BRD 制造商/许可证拥有者 Transmix Maschinen und Anlagenbau Marketing 公司联系。

地址: 2793 Schwerin/BRD, Mendelejewatr 16. 德国

传真: 84 211 759

电话: 84 271033 或 84 211 759

业务经理: Harald Süsse 先生